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Jacek Bulawa
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Sz. P.

MarekWojtkowski

Prerydent Woclawka

W imieniu mieszkanc6w w podeszlym wieku z ulicy Promiennej zvfiacam siq z proSb4 o

zamontowanie dodatkowych kilku Naweczek wzdhn tej ulicy, tak by w pogodne dni licznie

spaceruj4cy tEdy ludzie starsi mogli w razie potrzeby zntch skorzystai.
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